
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 1. júla 2021 

v KS Kubrica v Trenčíne 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
    
    
Program:  
1. Úvod.  
2. Harmonogram nácvikov v KS Opatová – doplnenie. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Uviedol, že z dôvodu dodržiavania opatrení proti šíreniu koronavírusu a platného covid automatu sa 
rokovanie poslancov uskutoční vo vonkajších priestoroch KS Kubrica. Zároveň ospravedlnil 
poslanca Smolku a Bystrického a uviedol, že poslanec Mičega sa dostaví s oneskorením. 
Skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú štyria členovia, poslanec Mičega sa dostaví 
neskôr. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov na doplnenie  programu. 
Zmena programu nebola navrhnutá.  
 

Uznesenie 28/07/21: VMČ schvaľuje program rokovania tak ako bol predložený.   
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Matejka, Petrík, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
 

2. HARMONOGRAM NÁCVIKOV V KS OPATOVÁ - DOPLNENIE :  
 

 Poslanec Trepáč  k tomuto bodu uviedol, že nerozumie, prečo sa to opäť dostalo k nám na 
prerokovanie, keď v minulosti v Opatovej bola k  tomu dvojhodinová diskusia, tomuto materiálu 
sme sa venovali - to je to otázka na vedúcu p. Sedláčkovú alebo na útvar kultúry nie na nás, aby 
sme to tu opätovne schvaľovali. V minulom roku sme na rokovaní VMČ SEVER  a komisie 
kultúry a cestovného ruchu (ďalej len KKaCR) vyjadrili plnú podporu správcovi KS Opatová 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka   
Mgr. Martin Petrík  
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER: 

Mgr. Kamil Bystrický – ospravedlnený 

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 
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a zároveň sme ponúkli priestor KS Kubrica do prenájmu pre Divadlo 21 a tým sme to uzavreli. 
Žiadateľa Divadlo 21 treba smerovať do priestorov KS Kubrica v zmysle predchádzajúcich 
rokovaní a dohôd z komisie KKaCR a VMČ SEVER, kde sme vyjadrili aj plnú podporu 
správcovi. Odporúčam Divadlu 21 prenajať si sálu v KS Kubrica tak, ako to bolo prerokované 
v minulom roku. Doplnil ho poslanec Mgr. Petrík, že správca KS Opatová má našu plnú dôveru 
a je to v jeho kompetencii ako tam budú jednotlivé súbory fungovať a plne rešpektujú rozhodnutie 
komisie kultúry, do ktorej kompetencie to spadá. S doplnením harmonogramu nácvikov v KS 
OPATOVÁ – doplnenie poslanci hlasovali nasledovne: 

 
Uznesenie 29/07/21: VMČ SEVER súhlasí s doplnením harmonogramu nácvikov v Kultúrnom stredisku 
Opatová tak ako bol predložený vedúcou útvaru kultúrno-informačných služieb zo dňa 24. júna 2021 a 
30. júna 2021 v takomto znení jednotlivo za každého žiadateľa: 
1. Divadlo 21 Opatová – Trenčín prenájom divadelnej sály pre pravidelné nácviky: 
Streda čas: 18.45 h do 21.00 h 
Piatok čas: 19.00 do 21.00 h 
HLASOVANIE :  
Za : 0   Proti : 0  Zdržali sa : (Baco, Trepáč, Matejka, Petrík) 
Uznesenie nebolo schválené. 
2. FS Čákovec – k existujúcej zmluve pridať časy pravidelných nácvikov: 
Utorok  čas: 17.00 h do 18.00 h, 19.00 h do 20.00 h 
Nedeľa čas: 19.00 do 20.00 h 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Trepáč, Matejka, Petrík)          Proti : 0  Zdržali sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
3. Opatovanka – k existujúcej zmluve pridať čas pravidelných nácvikov: 
Štvrtok čas: 20.00 do 21.00 h 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Trepáč, Matejka, Petrík)          Proti : 0  Zdržali sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
4. Opatovskí harmonikári – k existujúcej zmluve pridať čas pravidelných nácvikov: 
Sobota čas: 20.00 do 21.00 h 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Trepáč, Matejka, Petrík)          Proti : 0  Zdržali sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
5. Erika Chropeň Turzová – JOGA – prenájom pre nácviky: 
Piatok čas 18.00 h do 19.00 h 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Trepáč, Matejka, Petrík)          Proti : 0  Zdržali sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Občianka sa poďakovala p. Hanincovej z MHSL za kosenie okolo domov na ulici Pod Sokolice a p. 

Cingálekovi za vyspravenie dier v komunikáciach v tejto lokalite. 
 Občianka upozornila na vývesné tabule, kde je naposledy zverejnená zápisnica z apríla 2021, i keď 

VMČ SEVER zasadal online. Garantka uviedla, že zápisnice sú vyhotovené, avšak nie sú 
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odsúhlasené. Občianka ešte požadovala zverejniť aj na vývesné tabule vyhotovené požiadavky 
s odpoveďami za príslušný mesiac.   

 Občianka upozornila na fakt, že stále policajti pokutujú občanov v lokalite Pod Sokolice a spýtala sa, 
ako je to s projektom rozširovania parkovacích miest v tejto časti. Bolo je odpovedané, že prebieha 
proces stavebného konania.  

 Mgr. Marousek v rámci diskusie ohľadom pokutovania občanov v lokalite Pod Sokolice za 
parkovanie vysvetlil, že polícia dostala novú kompetenciu (od 1. mája je platný zákon - objektívna 
zodpovednosť), že policajt zdokumentuje a nafotí a rozhodnutím pošleme držiteľovi vozidla pokutu 
vo výške stanovenej 78,- €. Ak do pätnástich dní zaplatí, tak je mu časť odpustená a výška pokuty je 
52,- €. 

 Občianka pochválila vláčik Matúča Čáka, ktorý sa stretol s obľubou u ľudí a zároveň vyslovila 
požiadavku,  či nie je možné  získať nejakú úľavu z poplatku aspoň pre seniorov. 

 
 o 16.20 h sa dostavil na rokovanie poslanec Ing. Mičega 
 
 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  
 

 požiadavky poslancov: 
      42/21 Žiadam o vysvetlenie, prečo nie je počas stránkových dní sprístupnený stavebný úrad pre 
občana tak ako v každom inom meste, teda prečo je stále režim zamknutých dverí.  (Mičega) 

      43/21 Žiadam, aby nové rokovacie poriadky pre výbory mestských častí boli poslancom najskôr 
predložené na výbore VMČ SEVER  pred rokovaním MsZ. (Mičega) 

  44/21 Či by nebolo možné namontovať jeden hrací basketbalový kôš na ihrisko pred "bytovkou 123" 
v blízkosti bývalý Citroen Vidlička. (Matejka) 
 

 požiadavky občanov: 
  45/21 Občianka sa pýta, či je možné  získať nejakú úľavu z poplatku na vláčik Matúča Čáka aspoň 

pre seniorov? Táto atrakcia sa stretla s pozitívnym ohlasom u obyvateľov, aspoň prezistiť u súkromného 
prevádzkovateľa, či o tom neuvažuje do budúcna.        

 
 

5. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
 Občianka poukázala na majetkový prevod na odkúpenie pozemku INDEX CAR, s. r. o., ktorý sa 

schvaľoval na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva – ide o pozemok pri kruhovom objazde 
v lokalite Pod Sokolice, kde mala byť pôvodne umiestnená autoumyváreň. Poukázala na p. poslanca 
Petríka, ktorý v minulosti ubezpečoval občanov Pod Sokolíc, že sa bude snažiť, aby to parkovisko 
bolo zmysluplne využité a dodala, že uvedené budeme riešiť 2. septembra 2021, kedy výbor VMČ 
bude zasadať v SOU Strojárske Pod Sokolice. Diskusia sa ďalej viedla ohľadom zelene v tejto 
lokalite, kde upozornila, že v tejto lokalite nie je ani jedna húpačka, ani ihrisko, iba na ulici 
K výstavisku. Došlo k vzájomnej výmene názorov medzi poslancom Petríkom a občiankou, ktorý sa 
snažil  celý tento majetkový prevod vysvetliť a diskusia pokračovala voľne ďalej – či ohľadom toho, 
že občania nemajú stále kde parkovať, alebo úpravy a starostlivosti o zeleň v blízkosti ich súkromného 
pozemku. Jednoducho občianka vyslovila nesúhlas s tým, že mesto im má predať kus zelene do ich 
súkromného vlastníctva na stavbu polyfunkčného objektu s parkovaním. 

 Občianka poukázala na to, že v tejto lokalite sa ešte nezametalo, napr. listy od lipy, nikto to nepríde 
za rok pozametať.  
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 Občianka dodala, že jediní poslanci, ktorí majú záujem o lokalitu Pod Sokolice je p. Trepáč, Baco, 
Mičega, Matejka. Zároveň im aj poďakovala za vybavenie rôznych požiadaviek a za ich aktívnosť. 
Prítomní poslanci občianke poďakovali. Pochválila aj p. Marouska z mestskej polície.  

 
6. ZÁVER: 

 
 Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,45 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 1.7.2021 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER 

          


